
 

Zápis č. 13/2014 (110) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 20. 10. 2014 
 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Pavel Navrátil, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, 
Ph.D., Ing. Libor Pekař, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, David Chromčák, 
Filip Soviš (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Ing. Peter Janků 

Stálí účastníci zasedání: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., 
Mgr. Eva Navrátilová, Monika Krištofová, DiS. 

 

Předběžný program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 12/2014 (109). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Slib nových členů AS FAI. 

5. Informace proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

7. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2014 – 30. 9. 
2014. 

8. Projednání návrhu výše prospěchového stipendia. 

9. Různé. 

 

Doplněný program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 12/2014 (109). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Slib nových členů AS FAI. 

5. Informace proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

7. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2014 – 30. 9. 
2014. 

8. Projednání návrhu výše prospěchového stipendia. 
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9. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Informační a řídicí technologie uskutečňovaný 
v anglickém jazyce“. 

10. Různé. 

 

Předseda AS FAI Dr. Matýsek zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání především nové členy AS FAI Davida Chromčáka a Filipa Soviše.  

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 12/2014 (109).   

Zápis je bez připomínek. 

Návrh usnesení AS FAI 110/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 12/2014 (109) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI.  

Hlasování 

Pro:  6 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 110/1 

AS FAI jednomyslně schválil zápis AS FAI č. 12/2014 (109) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly. 

 

Přichází Dr. Pavel Navrátil.   

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo dne 13. 10. 
2014 doručeno všem členům AS FAI elektronicky. Program byl doplněn o jeden bod. 

Návrh usnesení AS FAI 110/2 

AS FAI schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 110 na tento program:  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 12/2014 (109). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Slib nových členů AS FAI. 

5. Informace proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

7. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2014 – 30. 9. 
2014. 
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8. Projednání návrhu výše prospěchového stipendia. 

9. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Informační a řídicí technologie uskutečňovaný 
v anglickém jazyce“. 

10. Různé. 

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 110/2 

AS FAI schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 110 na tento program:  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 12/2014 (109). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Slib nových členů AS FAI. 

5. Informace proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

7. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2014 – 30. 9. 
2014. 

8. Projednání návrhu výše prospěchového stipendia. 

9. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Informační a řídicí technologie uskutečňovaný 
v anglickém jazyce“. 

10.  Různé. 

Ad 4) Slib nových členů AS FAI.  

Předseda AS FAI Dr. Matýsek představil dva nové členy, kteří byli nejvyšším počtem hlasů 
zvoleni v doplňovacích volbách do AS FAI. Jsou jimi studenti 2. ročníku studijního 
oboru IŘT pan David Chromčák a pan Filip Soviš. Po přečtení Slibu člena AS FAI oba 
noví členové tento stvrdili svým podpisem.  

Ad 5) Informace proděkanů, tajemníka a předsedy AS FAI.                                        

Prod. Chramcov 

 Oborová rada DSP se uskuteční 30. 10. 2014 v 10:00 hod. Na jednání Oborové 
rady budou pozváni interní školitelé, kteří budou prezentovat studijní výsledky 
svých doktorandů. 

 Termín Vědecké rady FAI je stanoven na 26. 11. 2014. 
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 16. 10. 2014 proběhla schůzka se studenty DSP. Náplní setkání byly informace o 
aktuálním čerpání z projektů IGA a přihlášky do soutěže IGA na další rok. 
Setkání se zúčastnil i ředitel knihovny UTB s informacemi k citacím. 

 Informace o plánovaných přednáškách pro doktorandy zašlou pracovníci, kteří 
přednášky zajišťují neprodleně prod. Chramcovovi (jméno přednášejícího, téma 
přednášky). 

Prod. Vojtěšek 

 Témata bakalářských a diplomových prací budou letos zadávána na nových 
webových stránkách. Akademičtí pracovníci byli o způsobu zadávání 
informováni elektronicky. Od 27. 10. 2014 budou témata schvalována garantem 
oboru a od 1. 11. 2014 budou zpřístupněna studentům. 

 Proběhne schůzka se studenty 1. ročníků Bc. studia. 

Předseda AS FAI Dr. Matýsek 

 Kandidátem na rektora UTB byl zvolen prof. Ing. Petr Sáha, CSc. 

 Na AS UTB proběhlo schválení záměru odkoupení pozemku u budovy U1. 

Tajemnice FAI 

 7. 1. 2015 proběhne v budově FAI Logická olympiáda, kterou pořádá Mensa ČR 
pro ZŠ a SŠ. 

 12. 11. 2014 proběhne v prostorách FAI Veletrh pracovních příležitostí. 

Ad 6) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

Tento návrh byl projednán na zasedání LK AS FAI dne 13. 10. 2014. Zápis s navrženými 
úpravami směrnice byl rozeslán členům AS FAI elektronicky a byl doporučen 
k hlasování o schválení. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 110/3 

AS FAI schválil návrh „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika“ ve 
verzi pro hlasování AS FAI z 13. 10. 2014 s úpravami z LK AS FAI. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 110/3 

AS FAI jednomyslně schválil návrh „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu 
přijímacího řízení pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program 
Inženýrská informatika“ ve verzi pro hlasování AS FAI z 13. 10. 2014 s úpravami 
z LK AS FAI.  

Ad 7) Projednání „Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2014 – 30. 9. 
2014“. 
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Tajemnice FAI Mgr. Navrátilová podrobně seznámila členy AS FAI s předloženým 
dokumentem, vysvětlila jednotlivé položky a zodpověděla dotazy členů AS FAI. 
Dokument bude předložen na zasedání EK AS FAI. 

Ad 8) Projednání návrhu výše prospěchového stipendia.  

Proděkan Vojtěšek prezentoval počty studentů, kteří mají v tomto akademickém roce nárok 
na prospěchové stipendium. Celkový počet studentů je 44. Navrhovaná stipendia jsou 
stanovena podle výše váženého studijního průměru. Oproti loňskému akademickému 
roku došlo k navýšení výše stipendií:  

vážený studijní průměr 1,0  3 000,- Kč 
vážený studijní průměr 1,01 – 1,3 1 500,- Kč 
vážený studijní průměr 1,31 – 1,5    800,- Kč 
Další připomínky k projednávanému materiálu nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 110/4 

AS FAI schválil návrh výše prospěchového stipendia pro školní rok 2014/2015 v těchto 
intencích:  
vážený studijní průměr 1,0  3 000,- Kč 
vážený studijní průměr 1,01 – 1,3 1 500,- Kč 
vážený studijní průměr 1,31 – 1,5    800,- Kč. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 110/4 

AS FAI jednomyslně schválil návrh výše prospěchového stipendia pro školní rok 
2014/2015 v těchto intencích:  
vážený studijní průměr 1,0  3 000,- Kč 
vážený studijní průměr 1,01 – 1,3 1 500,- Kč 
vážený studijní průměr 1,31 – 1,5    800,- Kč. 

Ad 9) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, 
studijní obor Informační a řídicí technologie uskutečňovaný v anglickém jazyce“.  

Předložený materiál vychází z materiálu schváleného pro tento akademický rok. Návrh 
směrnice bude projednán na zasedání LK AS FAI. 

Ad 10) Různé. 

 Svolání EK: Zasedání EK se bude konat dne 31. 10. 2014 v 9:00 hodin v zasedací 
místnosti U51/606 na Jižních Svazích.  

 Svolání LK: Zasedání LK se bude konat dne 31. 10. 2014 v 10:30 hodin v zasedací 
místnosti U51/606 na Jižních Svazích.  

 Dr. Matýsek přednesl členům AS FAI neoficiální stížnost kandidáta do AS FAI 

pana Šenovského týkající se propagace kandidátů v den a v místě voleb. Dr. 

Matýsek navrhuje pro příští volby doplnit do Organizačních pokynů pro volby do 
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AS FAI článek, který propagaci kandidátů v den a v místě voleb nebude 
připouštět. 

 Dr. Matýsek připravuje návrh změny ve Volebním a jednacím řádu FAI týkající se 
termínu dodání seznamu členů studentské obce v čl. 4. a doplnění článku o 
místopředsedovi AS FAI. 

 Dr. Pekař připomíná sjednocení názvů ÚAŘT v anglické verzi webových stránek 
FAI, neboť jsou na různých místech přeloženy rozdílně. 

 Dr. Pavel Navrátil vznesl dotaz k financování Oddělení zahraničních vztahů a 
propagace. 

 

Návrh usnesení AS FAI 110/5 

AS FAI schválil termín příštího zasedání AS FAI 10. 11. 2014 a předběžný program 
tohoto zasedání: 

 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 13/2014 (110). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání „Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2014 – 30. 9. 
2014“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Informační a řídicí technologie uskutečňovaný 
v anglickém jazyce“. 

7. Projednání návrhu změny „Volebního a jednacího řádu AS FAI“. 

8. Doplnění EK A LK AS FAI o nové členy. 

9. Různé. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 109/4 

AS FAI jednomyslně schválil termín příštího zasedání AS FAI 10. 11. 2014 a 
předběžný program tohoto zasedání: 

 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 13/2014 (110). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání „Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2014 – 30. 9. 
2014“. 
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6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Informační a řídicí technologie uskutečňovaný 
v anglickém jazyce“. 

7. Projednání návrhu změny „Volebního a jednacího řádu AS FAI“. 

8. Doplnění EK a LK AS FAI o nové členy. 

9. Různé. 

 

 
 
 
 
 
 
Ve Zlíně dne 24. 10. 2014 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

 

 

 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
                        předseda AS FAI 


